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Orientering	fra	Vinterbadelauget	ved	Hald	sø.	

I	søndags	åbnede	vi	badesæsonen	på	Skytteholmen,	og	alt	forløb	faktisk	til	vores	
fulde	tilfredshed:	

- Svedhytten	med	de	varme	sten	fungerede,	især	når	de	blev	oversprøjtet	med	
vand,	så	der	kom	varm	damp	rundt	i	hytten	

- Over	20	mødte	frem	og	langt	de	fleste	var	en	tur	eller	to	i	søen	og	i	
svedhytten	for	at	få	varmen	

- Vejret	var	med	os	–	blikstille	med	dis	og	til	sidst	kom	solen	frem.	
- Vi	fik	flere	gode	tips	til	forbedring	af	svedhytten,	varmekilden	skal	ned	i	

niveau	med	jorden	og	bedre	isolering	af	teltdugen.	
- Se	Folkebladet	fra	mandag,	der	er	en	fin	beretning	om	os.	

Bestyrelsen	er	nu	klar	til	at	opkræve	kontingentet	fra	medlemmerne	(100	kr	årligt)	
og	I	vil	blive	kontaktet	pr.	mail	herom	fra	Martin,	der	styrer	vores	medlemskartotek.	

Bestyrelsen	påtænker	endvidere	at	indkalde	til	et	medlemsmøde,	hvor	vi	vil	høre	om	
jeres	ønsker	og	ideer	samt	orientere	om	status	for	vores	projekt	sauna	på	
Skytteholmen.	

Mange	hilsner	

Laimonas	Bendikas	
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